
PROTOKÓŁ NR 17/12

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 19 listopada 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 18:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

2. Krzysztof Kapała,

3. Paweł Szymczyk.

Nieobecny usprawiedliwiony: Mariusz Kubiak.

Zaproszone osoby:

4. Mirosław Górecki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie kwestii zalegających liści i śmieci na terenie Kowar.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca przedstawiła sprawę zgłoszoną przez mieszkankę wspólnoty mieszkaniowej z ulicy 

Waryńskiego 19 - Panią Ujmę, problem dotyczy zalegających liści w parku „kasztanowym'' przy ulicy Aleja  

Wolności. Pani Ujma sama posprzątała część tego parku i utworzyła miejsca z nagromadzonymi liśćmi, które 

po  jej  interwencji  zostały  sprzątnięte  i  prosi,  aby  w  przyszłości  miasto  dbało  o  to  miejsce  i  sprzątano 

zalegające tam liście i śmieci.

Przewodnicząca  zwróciła  uwagę,  że  problem  zalegających  liści  i  śmieci  dotyczy  całego  miasta,  z  czym 

członkowie komisji się zgodzili, np. ulica Karkonoska za torami - powstało tam wysypisko śmieci. Komisja 

wystosowała odpowiedni wniosek w tej sprawie.

W sprawach różnych członkowie komisji rozmawiali o budżecie na rok 2013 - nie wnoszą żadnych propozycji 

do wydatków na 2013 r.

Komisja rozmawiała również w sprawie uchwał określających stawki podatku od środków transportowych i  

podatku od nieruchomości i zgadza się z podanymi w nich uzasadnieniami.

Przewodnicząca  przedstawiła  sprawę  zgłoszoną  przez  Radnego  Z.  Piątka,  aby  umieścić  pojemniki  do 

selektywnej zbiórki odpadów na poboczu drogi - skrzyżowanie ulic Głównej z Karpacką w Kowarach. Komisja 

wystosowała odpowiedni wniosek w tej sprawie.  

Zamkniecie posiedzenia.

Wnioski Komisji:

1. Komisja wnioskuje do Pana Burmistrza o sprzątnięcie zalegających liści i śmieci. (Wniosek przyjęty 
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jednogłośnie)

2. Komisja wnioskuje do Pana Burmistrza, aby zlecił ustawienie pojemników do selektywnej zbiórki 

na poboczu drogi-skrzyżowanie ulic Głównej z Karpacką. (Wniosek przyjęty jednogłośnie)

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Kamila Pietraszek                                                                                        Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                                        Handlu, Usług i Rolnictwa 
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